
 
 

 

 

Protokoll Menighetsrådsmøte 10.4.2025 
 

Tilstede fra menighetsrådet: Kjell Guldvog Staalesen, Inger Johanne Flatland Christensen, Magnhild Igland Lesteberg,  
Wenche Thorsdalen Cranner, Florence Fulilwa Olaussen, Reidar Aasbø og Ingvild Støa Skrede 

Forfall: Connie Othilie Voldby Thorberg, Vera Henden og Anne Tokle 

 

 Godkjenning av dagsorden og protokoll 
Protokoll fra menighetsrådsmøtet 20.2.2025 ble sendt ut pr e-post 24.2.2025.  

Utkast til vedtak: Protokoll fra møtet 20.2.2025 godkjennes 
 

 

Orienteringssaker 
 

1. Etter påtrykk fra flere har politikere med ordfører i spissen har oppvekstkontoret snudd og vil gå i dialog om veien 
videre for Vintersangfesten. 

2. Menighetsrådene i Kongsberg prosti har fått en oppfordring fra stiftsdirektøren i Tunsberg om å bli «Grønn kirke»  
(se vedlegg). AU ser på saken og kommer tilbake med mer informasjon. 

3. «Sommerkveld i Jondalen kirke» tirsdag 17. juni med konsert, frivilligfest og utdeling av frivillighetsprisen. 

4. Pilegrimsvandring i Jondalen søndag 31. august. Pilegrimsvandringen starter etter gudstjenesten i Jondalen kirke. 
Vandringen starter og ender ved Jondalen kirke og går en runde i nærområdet. 

5. ASVO-Kongsberg har laget sin egen kaffe «Kjærkekaffe» som et tiltak for å flere arbeidstakere i tilrettelagt arbeid.  
På kaffeposen er det et bilde av Kongsberg kirke. 

6. Salg av bøkene til Bøen via Isaksen, Norli Bokhandel.  

7. Orientering om personalsituasjonen i fellesrådet. 

8. Oppfølging av Samarbeidsrådsmøtet og orientering om saker på styremøtet i Glogerfestspillene 7.4.25. 

9. Digitalt møte vedr. samlokaliserings-prosessen mellom Hovedorganisasjonen KA og Kongsberg og Jondalen 
menighetsråd ved Inger Johanne Flatland Christensen og Wenche Thorsdalen Cranner. 

 

Vedtak: Orienteringssakene tas til etterretning 

 

 

Sak 06/25  Vedtekter foreningen Glogerfestspillene 
 

Menighetsrådets AU har arbeidet med utkast til vedtekter for Glogerfestspillene de siste årene. Advokat Fredrik Neumann, 
revisor/rådgiver i Ernst & Young, Terje Bakke har i tillegg til leder for Glogerfestspillene, Marit Lund Bjørnsen, bistått AU i 
arbeidet.  

 



Ny organisering av Glogerfestspillene har vært diskutert i menighetsrådet ved flere anledninger det siste året (ref. sak 1/24, 
4/24, Samarbeidsrådsmøtet 25.4 sak 1, 11/24, 28/24 og 05/25). Styret i Glogerfestspillene har også sendt sine innspill til 
vedtektene i desember 2024 og behandlet justerte vedtekter på styremøte 10.3.25. 

Utkast til vedtekter ble gjennomgått i fellesskap av menighetsråd og styret i Glogerfestspillene på Samarbeidsrådsmøtet 18. 
mars 2025. Innspillene fra Samarbeidsrådsmøtet ble tatt videre i menighetsrådets AU 3.4.25. 

Det var enighet på Samarbeidsrådsmøtet om behovet for å få på plass Samarbeidsavtalen ref. vedtektenes § 13. Ved en evt. 
overdragelse av arbeidsgiveransvaret for daglig leder til styret er det viktig å sikre at ansattes rettigheter blir videreført. AU har 
startet arbeidet med utkast til Samarbeidsavtale og har som mål å ha dette klart før sommerferien.  
 
Vedtak:  
Menighetsrådet vedtar utkast til vedtekter for foreningen Glogerfestspillene.  
Før forening stiftes må:  

• vedtektene kvalitetssikres juridisk. 
• vilkår og rettigheter for dagens ansatt være ivaretatt. 

Det må avklares om dette faller inn under reglene for virksomhetsoverdragelse. 
• Samarbeidsavtalen mellom GFS og KKF foreligge. 

AU bes om å fremme forslag til Samarbeidsavtale.  
 

Sak 07/25  Årsregnskap 2024 
 

Menighetsrådets økonomi er pr. i dag organisert i to avdelinger: menighetsrådets ordinære drift (avd. 17200) og 
Glogerfestspillene (avd. 17250). Det samlede regnskapet ble avsluttet med et mindreforbruk/overskudd på kr. 249.206,-.  
 
Menighetsrådets ordinære drift hadde et overskudd på kr. 162.294,- i 2024. Årsaken til overskuddet er i hovedsak 
glasspyntsalget som ble utvidet i anledning jubileumsåret, og som nå tar et hvileskjær. Menighetsrådets disposisjonsfond er  
på kr. 1.531.325,- etter disponering av årets overskudd. Glogerfestspillene hadde et overskudd på kr. 86.912,- i 2024. Det ble  
i tillegg satt av kr. 100.400,- til ubundet fond og totalt er Glogerfestspillenes disposisjonsfond på kr. 784.141,- etter disponering 
av underskuddet i 2023 og overskuddet i 2024.  
 
Vedtak:  
Årsregnskap 2024 vedtas 

 

Sak 08/25  Årsmelding 2024 
 

Årsmelding for 2024 ble presentert. Årsmeldingen er laget over samme lest som de siste årene, med unntak av at det er laget 
kakediagram som viser hvor inntektene kommer fra og hvordan kostnadene fordeler seg. 
 
Vedtak:  
Årsmeldingen 2024 vedtas og menighetsrådet takker stab og frivillige for det gode arbeidet som er gjort. 
 

 

Sak 09/25  Frivillighetsprisen 2025 (unntatt offentlighet) 
 

- 

 

Sak 10/25  Søknad om tenning av lysekroner 
 

Menighetsrådet har fått en søknad om tenning av lysekroner i forbindelse med en vielse i Kongsberg kirke i sommer. Bruden er 
kunstner og kirken pryder også forsiden på bryllupsinvitasjoner og nettsider. 
 



I følge regler for tenning av lysekronene i Kongsberg kirke tennes lysekronene kun under 9 utvalgte gudstjenester, 
Glogerfestspillenes åpningskonsert og den historiske orgelkonserten. Unntak fra disse 11 tilfellene må godkjennes av 
menighetsrådet. 
 
Det er i gjennomsnitt ca. 25 vielser i Kongsberg kirke hvert år, og evt. tenning av lysekronene ved vielser til kunne utgjøre mer 
enn en dobling i forhold til dagens reglement. Dette vil utgjøre en stor slitasje. 
 
Vedtak:  
Lysekronene i Kongsberg kirke tennes kun under utvalgte gudstjenester og arrangement. Det kan ikke åpnes opp for tenning 
av lysekronene under én enkelt vielse uten samtidig å tillate dette ved andre vielser. Søknaden må derfor avslås. 
 

 

Andre pågående/kommende saker: 

• Revidering av 2025-budsjett etter endelig økonomi-vedtak i Fellesrådet 

• Helhetlig menighetsplan/Kirka vår 

• Møte med fagavdelingene i staben: 

o Trosopplæring (etter at kateket er ansatt ved oppstart av planarbeid) 

o Hele staben 

• Evaluering av ny kirkemusikalsk organisering 

• Vitalisering av kirkegården utenfor Kongsberg kirke 

• Tema: gravferd 

• Befolkningsundersøkelsen 

• Grønn menighet og bærekrafts målene 

 


